

7 8 Alek Lindus

Dinner with John

This series is a collaboration with my partner of 23 years, John Lindus who, like me, is an artist. Two creative people in one house may be difficult to handle, or on the contrary become empowering to both. Dinner time, or a dinner table, is a convergence point in any household. The images are shot and grouped in sets of 3 in a kind of loose narrative or poetry, the four sets becoming chapters dealing with various aspects and periods of a relationship and how it may or does evolve.

.....

Cette série est une collaboration avec John Lindus, mon conjoint depuis 23 ans, qui lui aussi est artiste. Deux personnes créatives dans une même maison peut s'avérer difficile à gérer ou cela peut au contraire apporter plus d'autonomie. Dans tout ménage, l'heure du dîner, ou simplement la table de la cuisine, est un point de convergence. Les photos sont prises et regroupées par séries de 3, formant une sorte de fiction à la poésie diluée, chaque série donnant à voir différents aspects de la relation et de son évolution.

















